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Κύριε Πρωθυπουργέ,

Ομάδα αγροτών από την Αργολίδα, που έχουν συστήσει την ένωση πολιτών
«Πρωτοβουλία Αγροτών Αργολίδας», μας κοινοποίησε κείμενο επιστολής, μέσω της
οποίας καλούν τους κυβερνώντες και τους πολιτικούς παράγοντες της χώρας να
αναλάβουν τις ευθύνες που τους αναλογούν έναντι του λαού και ειδικότερα έναντι των
αγροτών. Γιατί στηρίζοντας τον πρωτογενή τομέα, όπως δηλώνουν, στηρίζονται οι
αγρότες, έχοντας κίνητρο να παραμείνουν στα κτήματά τους και παράλληλα να
συμβάλλουν στην ανόρθωση της ελληνικής οικονομίας. Ως εκ τούτου, σας καλούν να
συγκαλέσετε άμεσα όλους τους αρχηγούς των κομμάτων της Βουλής σε μια
συνδιάσκεψη σε πλαίσια εθνικής συνεννόησης, με θέμα τον εθνικό σχεδιασμό για την
παραγωγική ανασυγκρότηση της χώρας μας. Στην συνέχεια, οι ανωτέρω προτείνουν:
(α) Να επιταχυνθεί άμεση καταγραφή των ζημιών από τον «ΕΛΓΑ» στους αγρότες των
οποίων οι καλλιέργειες επλήγησαν από τον παγετό και αυστηρή τήρηση του υπάρχοντα
κανονισμού για την άμεση αποζημίωσή τους, (β) άμεση καταβολή προκαταβολών
φυτικού κεφαλαίου για τη νέα καλλιεργητική περίοδο, που αρχίζει σύντομα, (γ) δραστική
μείωση της τιμής του ηλεκτρικού ρεύματος για άρδευση και (δ) πρόσθετη αποζημίωση
των αγροτών από τη ΔΕΗ για την καταστροφική αμέλειά της να εξασφαλίσει τη συνεχή
παροχή ηλεκτρικού ρεύματος, καθώς με τις συχνές διακοπές της σχετικής παροχής δεν
μπορούσε να δουλέψει επαρκώς ο ηλεκτροδοτούμενος μηχανισμός της αντιπαγετικής
προστασίας, με επακόλουθο να καταστραφούν ολοσχερώς οι καλλιέργειες των αγροτο-
παραγωγών. Λόγω των προβλημάτων που συσσωρεύτηκαν στην πρωτογενή
παραγωγή τα τελευταία 10 χρόνια οι αγρότες αναφέρουν ότι το κόστος παραγωγής των
αγροτικών προϊόντων τους έχει ανέλθει σε πολύ υψηλά επίπεδα, με πρόσφατη
κλιμάκωση του σχετικού κόστους να παρατηρείται λόγω της αύξησης της τιμής του
ηλεκτρικού ρεύματος για άρδευση και λόγω των αυξήσεων στις τιμές των αγροτο-
εφοδίων, όπως τα λιπάσματα, τα φυτοφάρμακα, τα ζιζανιοκτόνα, τα μηχανήματα κλπ.
Οι προτάσεις των αγροτών της Αργολίδας για να μπορέσει ο αγρότης να ανακουφιστεί,
εξασφαλίζοντας ένα λογικό κέρδος για την επιβίωσή του,  αφορούν σε μια σειρά από
οικονομικά μέτρα που κρίνουν ότι πρέπει η Κυβέρνηση να υλοποιήσει, όπως είναι οι
φοροαπαλλακτικές πολιτικές για τους κατά κύριο επάγγελμα  αγρότες, η μείωση των
ασφαλιστικών εισφορών του αγρότη, παράλληλα με την αύξηση των συντάξεων, η
δραστική μείωση της τιμής της ηλεκτρικής ενέργειας για την άρδευση, η μείωση του
ΦΠΑ στα αγροτικά εφόδια, η αντιμετώπιση των αθέμιτων εμπορικών πρακτικών στην
αλυσίδα εφοδιασμού αγροτικών προϊόντων και τροφίμων, η χορήγηση καθεστώτος
αδειοδότησης, ώστε να μπορεί ο αγροτο-παραγωγός να πουλά όλα τα προϊόντα του
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κατ’ ευθείαν στον καταναλωτή σε τιμές παραγωγού, χωρίς εμπόρους και μεσάζοντες,
υπό την προστασία και εποπτεία των αρμόδιων Αρχών, η εφαρμογή πολιτικών για την
ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας και της εξωστρέφειας, αναδεικνύοντας ως «εθνικά
μας προϊόντα» τα φρούτα, τα λαχανικά, το κρασί, το ελαιόλαδο, τα γαλακτοκομικά
προϊόντα και το αιγοπρόβειο κρέας,  και τέλος η άντληση από μέρους της Κυβέρνησης
χρημάτων από τα Κοινοτικά Διαρθρωτικά Ταμεία για μικρά και μεγάλα έργα υποδομής
στην άρδευση και στην ενεργειακή αυτοτέλεια των αγροτικών εκμεταλλεύσεων. Επειδή
οι καιροί είναι δύσκολοι, κρίνουν οι αγρότες της Αργολίδας ότι πρέπει η Κυβέρνηση να
δράσει άμεσα, γιατί οποιαδήποτε καθυστέρηση να παρθούν αποφάσεις για τον
πρωτογενή τομέα θα οδηγήσει μοιραία σε οπισθοδρόμηση των οικονομικών δεικτών
στη χώρα μας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Πρωθυπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε την αναγκαία πρόνοια για την υλοποίηση φοροαπαλλακτικών
πολιτικών για τους αγρότες,  για τη μείωση των ασφαλιστικών εισφορών τους,  για τη
δραστική μείωση της τιμής της ηλεκτρικής ενέργειας στην άρδευση, για τη μείωση του
ΦΠΑ στα αγροτικά εφόδια, για την αντιμετώπιση των αθέμιτων εμπορικών πρακτικών
στην αλυσίδα εφοδιασμού αγροτικών προϊόντων και τροφίμων, για τη χορήγηση
καθεστώτος αδειοδότησης, ώστε να μπορούν οι αγροτο-παραγωγοί να πωλούν όλα τα
προϊόντα τους κατ’ ευθείαν στον καταναλωτή σε τιμές παραγωγού, χωρίς εμπόρους και
μεσάζοντες, για την εφαρμογή πολιτικών προς ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας και της
εξωστρέφειας, αναδεικνύοντας ως «εθνικά μας προϊόντα» τα φρούτα, τα λαχανικά, το
κρασί, το ελαιόλαδο, τα γαλακτοκομικά προϊόντα και το αιγοπρόβειο κρέας, και τέλος για
την άντληση χρημάτων από τα Κοινοτικά Διαρθρωτικά Ταμεία, προς υλοποίηση μικρών
και μεγάλων έργων υποδομής στην άρδευση και στην ενεργειακή αυτοτέλεια των
αγροτικών εκμεταλλεύσεων;

Ο ερωτών βουλευτής
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